
Zápis ze zasedání Zastupitelstva městyse Žernov 
ze dne 14. 11. 2016 

 
Přítomni dle prezenční listiny 
Zahájení zasedání v 18.05 hod., zasedání bylo ukončeno v 20:00. 
Zasedání moderoval starosta Mgr. Libor Mojžíš 
3 hosté 
 

1. Úvod. Starosta přivítal všechny přítomné i hosty.   
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů. 
Zapisovatel - Ing. Marie Hanušová; ověřovatelé – Josef Kočí a Josef Čapek 
 
USNESENÍ č. 1: Zastupitelstvo městyse schvaluje zapisovatele Ing. Marii Hanušovou, ověřovatele 
Josefa Kočího a Josefa Čapka. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 
3. Byl schválen program zasedání s doplněnými body jednání: 
a) Dar pana Davida Řeháka na Žernovský minibajk 2017 
b) Příspěvek na dopravu NONA 
c) Žádost pana Endlicha 
d) Žádost MUDr. Pácalta na dopravu dětí 
e) Žádost o finanční podporu ZKO Žernov – Rýzmburk 
f) Žádost ZKO 

 
USNESENÍ č. 2: Zastupitelstvo městyse schvaluje program zasedání s doplněnými body jednání. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 
4. Plnění usnesení z posledního zasedání zastupitelstva městyse: 
     a) Zrušení smlouvy o vedení účtu u KB Náchod - vyřízeno 
     b) Fond mikroprojektů – česko – polská spolupráce – zatím trvá 

c) Záměr na pronájem zemědělských pozemků – zatím trvá 
 

USNESENÍ č. 3: 
na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 

a) Změna ÚP č. 1. Připraveno zadání změny č. 1 ÚP Žernov. 
 

USNESENÍ č. 4: Zastupitelstvo městyse schvaluje Zadání změny č. 1 ÚP Źernov. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 
b) Zprůchodnění kanálu u sokolovny – zajištěno řešení 
c) Cena městyse paní Edeltraud Lesiukové – bude předána během měsíce prosince 
d) Řez jív a lip – zajištěno 
 

USNESENÍ č. 5: 
na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 

5. Informace starosty.  
a) Starosta informoval o plánovaném lékařském zákroku s tím, že bude delší dobu v pracovní 

neschopnosti. Z toho důvodu je třeba během listopadu podat všechny žádosti o dotace a vyřídit 
stavební povolení. Na vyřízení stavebního povolení na opravu místních komunikací byl najat 
externista. 
.  

 
USNESENÍ č. 6: 
na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0 



 

b) Schválení podání žádosti POV a MMR. Je připraven projekt na opravu místních 

komunikací. Klíčová je oprava starého kopce. Z důvodu větší úspěšnosti čerpání budou podány 
žádosti na dotaci z programu POV Královéhradeckého kraje i z Programu obnovy venkova MMR. 
 
USNESENÍ č. 7: Zastupitelstvo městyse schvaluje podání žádosti o dotaci z Programu rozvoje 
venkova MMR a POV Královéhradeckého kraje na opravy místních komunikací a pověřuje starostu 
k podání žádostí. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 
c) Projekt na opravu místních komunikací a projekt Sběrné nádoby. Zastupitelstvo městyse bere 
na vědomí informace o připravených projektech – úprava místních komunikací a Sběrné nádoby. 
 
USNESENÍ č. 8: 
na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 

6. Rozpočtové opatření č. 7 a 8/2016. Zastupitelstvo městyse bylo seznámeno s nutnými 

rozpočtovými změnami v měsíci září a říjnu.  
 
USNESENÍ č. 9: Zastupitelstvo městyse projednalo a schválilo rozpočtová opatření č. 7 a 8/2016, 
která jsou přílohou tohoto zápisu.  
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 

7. Rozpočtové provizorium na rok 2017. Vzhledem k tomu, že rozpočet roku 2017 nebude 

schválen před jeho prvním kalendářním dnem, stanovuje zastupitelstvo městyse do doby jeho 
schválení následující pravidla rozpočtového provizoria: Budou hrazeny pouze nejnutnější výdaje 
k zajištění chodu městyse a splnění smluvních závazků z předchozích období s tím, že výdaje budou 
měsíčně čerpány maximálně do výše 1/12 rozpočtu předchozího roku. 
 
USNESENÍ č. 10: Zastupitelstvo městyse stanovuje do doby schválení rozpočtu následující pravidla 
rozpočtového provizoria: Budou hrazeny pouze nejnutnější výdaje k zajištění chodu městyse a splnění 
smluvních závazků z předchozích období s tím, že výdaje budou měsíčně čerpány maximálně do výše 
1/12 rozpočtu předchozího roku. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 

8. Plán inventur na rok 2016 a inventarizační komise.  Zastupitelstvo městyse 

projednalo plán inventur na rok 2016. Složení inventarizační komise – předseda Eva Hudečková, 
členové - Josef Kočí, Pavel Macháně a Eliška Hamáčková. 
 
USNESENÍ č. 11: Zastupitelstvo městyse schvaluje plán inventur pro rok 2016 a inventarizační komisi 
ve složení předseda - Eva Hudečková, členové – Josef Kočí, Pavel Macháně a Eliška Hamáčková. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 

9. Peněžní fondy obnovy majetku. Na základě vypracovaného plánu financování obnovy 

majetku – vodovodu, má městys povinnost vytvářet peněžní fond, ve kterém budou vázané prostředky 
na obnovu vodovodu. Závěrem memoranda mezi městysem Žernov a SDH Žernov je závazek 
městyse vytvořit fond na nákup nové hasičské techniky. 
 
USNESENÍ č. 12: Zastupitelstvo městyse Žernov schvaluje zřízení peněžního Fondu obnovy 
vodohospodářského majetku od 1. 1. 2017. Fond bude tvořen příjmy z pronájmu vodovodního řadu. 
Fond bude čerpán na opravy, rekonstrukci a pořízení vodovodního řadu. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 
USNESENÍ č. 13: Zastupitelstvo městyse Žernov schvaluje zřízení peněžního Fondu obnovy majetku 
SDH od 1. 1. 2017. Fond bude tvořen rozpočtovými prostředky, dary a dotacemi na pořízení techniky 
SDH. Výše rozpočtových prostředků bude každoročně schválena zastupitelstvem městyse. Fond bude 
čerpán na nákup hasičského vozu. 
 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 



 
USNESENÍ č. 14: Zastupitelstvo městyse Žernov schvaluje v souvislosti se zřízením peněžních fondů 
až od 1. 1. 2017 rozpočtovou změnu č. 9 par. 6330/4134 snížit o 100 000,- a par.6330/5349 snížit o 
100 000,- a par. 6330/4134 snížit o 23 000,- a par.6330/5349 snížit o 23 000,-. 
 

10. Plán financování obnovy majetku – vodovod. Starosta seznámil s vypracovaným 

plánem obnovy majetku, který podléhá schválení zastupitelstvem. 
 
USNESENÍ č. 15: Zastupitelstvo městyse schvaluje Plán financování obnovy majetku – vodovodu. 
Pro 9 proti 0, zdržel se 0 

 
11. Revitalizace aleje Šraňka. MMR a OPŽP vyhlásily program na obnovu zeleně. Stromy  

v topolové aleji jsou narušené a ničí přilehlou místní komunikaci kořeny. V plánu je vykácení aleje a 
nahrazení novými dřevinami. Výsledkem jednání je zadat vypracování studie v rozmezí 10 tis. Kč, 
která by navrhla možné řešení.  
 
USNESENÍ č. 16: Zastupitelstvo městyse schvaluje zadat vypracování studie v rozmezí 10 tis. Kč na 
revitalizaci topolové aleje Šraňka agentuře Roman Grossman. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 
12. Příprava výročí 600 let od první písemné zmínky o Žernovu. Starosta jmenoval 

komisi na přípravu výročí, která připraví návrh průběhu dne a stanoví předběžný rozpočet. Možnost je 
udělat samostatnou jednodenní akci, či ji spojit s tradičními akcemi Žernovský bejk nebo Sousedská. 
 
USNESENÍ č. 17: Zastupitelstvo městyse schvaluje komisi pro přípravu oslav 600 let Žernova ve 
složení Martina Zoufalová – Tučková (předsedkyně), Libor Mojžíš, Eva Hudečková, Eliška 
Hamáčková, Ctibor Hůlka, Jan Domáň ml. a Luboš Jirka. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 

13. Příprava projektu bezbariérové komunikace k autobusovému terminálu 
Žernov. Jedná se o rozšíření uličky pro pěší k autobusové zastávce. Zastupitel Hůlka navrhl 

promyslet i jiné řešení umístění zastávky tak, aby se dal spojit s přechodem pro chodce. 
 
USNESENÍ č. 18: Zastupitelstvo městyse schvaluje zahájení záměru bezbariérové přístupové 
komunikace k autobusové přestupové zastávce Žernov a pověřuje starostu k jednání s vlastníky 
sousedních pozemků k nutnému výkupu. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 

14. Prodej travního traktoru. Na vyvěšený záměr se žádný zájemce nepřihlásil. Prodejní cena 

se sníží na 25 000,-. 
 

USNESENÍ č. 19: Zastupitelstvo městyse schvaluje vydat nový záměr na prodej zahradního 
malotraktoru za nabídnutou cenu 25 000,- a pověřuje starostu ke zveřejnění záměru. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 
15. Personální obsazení kronikář/kronikářka. Paní Horáková oznámila, že končí s 

vedením kroniky Žernova. Starosta přijímá návrhy na vhodné kandidáty. 
 

USNESENÍ č. 20: Zastupitelstvo městyse bere na vědomí sdělení paní Horákové o ukončení práce na 
kronice Žernova a pověřuje starostu, aby oslovil vhodného kandidáta na vedení kroniky. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 

16. Prodloužení smlouvy na pronájem sociálního zařízení v sokolovně pro pana 
Knápka. Smlouva na pronájem umožňuje po dvou letech prodloužit pronájem na další 3 roky. 

Starosta navrhuje, aby se během této doby vyřešilo nějaké stabilnější řešení občerstvení. 
 



USNESENÍ č. 21: Zastupitelstvo městyse souhlasí s trváním smlouvy o pronájmu prostoru sloužícího 
k podnikání s tím, že budou dodržovány všechny podmínky současné smlouvy. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 

17. Kulturní akce. Rozsvěcení stromu 26. 11. 2016 (připravuje tým s paní Pácaltovou), adventní 

koncert 4. 12. 2016 (organizací zajistí Josef Čapek), Živý betlém 25. 12. 2016 (organizaci zajistí Josef 
Čapek s týmem), vítání občánků dubem 2017. 
 
USNESENÍ č. 22: 
na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 
18. Finanční dar na Žernovský minibajk 2017. 
 
USNESENÍ č. 23: Zastupitelstvo městyse souhlasí s přijetím finančního daru ve výši 2 000,- Kč na 
Žernovský minibajk 2017 od pana Davida Řeháka. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 

19. Příspěvek na dopravu dětí do neziskového zařízení NONA v Novém Městě 
nad Metují. Nezisková organizace požádala o příspěvek na jedno dojíždějící dítě do NONY ve výši 

5 779,- Kč. Částka bude zahrnuta do rozpočtu městyse na rok 2017. 
 

USNESENÍ č. 24: Zastupitelstvo městyse schvaluje příspěvek na dopravu pro neziskové zařízení 
NONA v Novém Městě nad Metují ve výši 5 779,- Kč. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 

20. Žádost pana Endlicha o povolení vjezdu. 
 

USNESENÍ č. 25: Zastupitelstvo městyse souhlasí s povolením vjezdu přes pozemek  v majetku obce 
ppč. 838/2 v k.ú. Žernov u České Skalice. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 
21. Doprava dětí do Červeného Kostelce. Zastupitel MUDr. Pácalt předložil žádost o 

zajištění dopravy dětí do základní školy v Horním Kostelci. Ranní spoje pro dojíždění jsou zcela 
nevyhovující. Starosta s místostarostkou budou připomínkovat jízdní řády Královéhradeckého kraje. 
Zajistit přidání ranního spoje pro školní autobus směr Červený Kostelec a zajistit návaznost na přestup 
v Červeném Kostelci do Horního Kostelce. 
 

USNESENÍ č. 26: Zastupitelstvo městyse souhlasí s připomínkováním jízdního řádu 
Královéhradeckého kraje a pověřuje starostu a místostarostku k jednání o přidání ranního spoje pro 
školní autobus směr Červený Kostelec s možností přestupu do Horního Kostelce. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 

22. Žádost o dotaci ZKO Žernov - Rýzmburk a uzavření veřejnoprávní smlouvy. 
Zastupitelstvo městyse projednalo podanou žádost o dotaci na činnost této organizace v roce 2017 ve 
výši 17 000,- Kč. 
 
USNESENÍ č. 27: Zastupitelstvo městyse schvaluje žádost o dotaci ZKO Žernov - Rýzmburk ve výši 
17 000,- a uzavření veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí dotace ve výši 17 000,-. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 
USNESENÍ č. 28: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu případně místostarostku k uzavření 
veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí dotace ve výši 17 000,- se ZKO Žernov - Rýzmburk. 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 
 

23. Žádost o provedení drenáží a výsadbu zeleně v areálu ZKO Žernov -
Rýzmburk.  



 
USNESENÍ č. 29: Zastupitelstvo městyse souhlasí s provedením drenáží na pronajatém pozemku 
ppč. 1260 v k.ú. Žernov u České Skalice a výsadbou opadavé zeleně podél plotu k jeho ochraně 
(nebudou zde zasázeny túje). 
Pro 9, proti 0, zdržel se 0 

 
 
 
 
 
Starosta: Mgr. Libor Mojžíš 
 
 
Zapsala dne 15. 11. 2016    Ověřil:  Josef Kočí 
 
Ing. Marie Hanušová                                                                     Josef Čapek 


